



# Dapatkan perlindungan untuk perjalanan yang selamat

## Jom Lokal Travel

Melindungi anda dan keluarga anda apabila memandu ke destinasi percutan



### Manfaat



#### Kematian Akibat Kemalangan dan Hilang Upaya Kekal Akibat Kemalangan

Membayar akibat Kemalangan dan Hilang Upaya Kekal Akibat Kemalangan sehingga RM50,000 setiap seorang.



#### Perbelanjaan Perubatan Akibat Kemalangan

Membayar balik perbelanjaan (termasuk kos rawatan pergisian kecemasan) yang ditanggung akibat kemalangan.



#### Keracunan Makanan

Membayar balik bil perubatan yang ditanggung oleh Orang yang Diinsuranskan akibat keracunan minuman atau makanan.



#### Yuran Ambulans Tempatan

Membayar kos ambulans darat yang ditanggung untuk pengangkutan Orang yang Diinsuranskan ke hospital setelah kemalangan.



#### Penghantaran Pulang Jenazah

Membayar kos pengebumian atau pembakaran jenazah di kawasan berlakunya kematian atau perbelanjaan untuk menghantar pulang jenazah Orang yang Diinsuranskan ke tempat kediamannya di Malaysia.



#### Kehilangan Telefon Bimbit akibat Kecurian Ragut atau Rompakan

Membayar untuk kehilangan telefon bimbit sehingga RM500 akibat kecurian ragut atau rompakan di destinasi semasa perjalanan. Kehilangan perlu dilaporkan kepada polis dan pembatalan talian telefon mesti dimohon daripada penyedia rangkaian telefon bimbit dalam tempoh 3 jam selepas kejadian.



#### Perlindungan e-Dompet/Dompet Digital

Membayar untuk kehilangan wang yang disimpan di dalam e-dompet/dompet digital telefon bimbit Orang yang Diinsuranskan akibat kecurian ragut atau rompakan di destinasi semasa Perjalanan. Kehilangan perlu dilaporkan kepada polis, pembatalan talian telefon atau e-dompet mesti dimohon daripada penyedia rangkaian telefon bimbit, e-dompet atau dompet digital dalam tempoh 3 jam selepas kejadian.



#### Kehilangan Kad Kredit

Sekiranya kad kredit anda hilang akibat kecurian ragut atau rompakan di destinasi semasa perjalanan dan anda telah mengalami kerugian wang daripada penggunaan kad kredit tersebut secara palsu, kami akan membayar balik hingga RM200. Kehilangan tersebut mesti dilaporkan kepada syarikat kad kredit Orang yang Diinsuranskan dalam tempoh tiga (3) jam dari waktu kecurian.



#### Pembatalan Perjalanan (Termasuk Pembatalan Perjalanan akibat Penyakit Pandemik)

Membayar kerugian deposit atau caj yang tidak dapat dikembalikan, tidak digunakan dan/atau tidak boleh dipindah milik yang telah anda setuju untuk bayar atau bayar terlebih dahulu bagi perjalanan akibat kematian atau kecederaan/penyakit serius orang yang diinsuranskan atau keluarga terdekat (termasuk akibat Pandemik); sebarang mogok, rusuhan atau kekecohan awam; kerosakan serius terhadap tempat tinggal orang yang diinsuranskan; atau cuaca buruk di destinasi yang dirancang.



#### Gangguan Perjalanan - Nikmati Indemniti Berganda Apabila Anda Memiliki Polisi AXA Yang Lain

Sekiranya perjalanan anda terganggu tanpa diduga, anda boleh menerima bayaran balik kos Tunda akibat Kerosakan Kenderaan, Pembaikan Kecil Di Tepi Jalan, Pengangkutan Alternatif dan Lebihan Sewa Kereta sehingga had yang dinyatakan dalam jadual manfaat. Orang yang Diinsuranskan yang mempunyai polisi AXA lain yang berkuat kuasa semasa penyerahan tuntutan berhak mendapat indemniti berganda untuk manfaat tersebut.

## Jadual Manfaat

Manfaat	Had setiap Orang yang Diinsuranskan/Kejadian/ Kenderaan Ditetapkan	Jumlah Diinsuranskan (RM)
		Had Individu
Kematian Akibat Kemalangan	Setiap Orang yang Diinsuranskan di dalam Kenderaan Ditetapkan Had maksimum Kenderaan Ditetapkan dengan kapasiti 5 tempat duduk Had maksimum Kenderaan Ditetapkan dengan kapasiti 7 tempat duduk	50,000 250,000 350,000
Hilang Upaya Kekal Akibat Kemalangan	Setiap Orang yang Diinsuranskan di dalam Kenderaan Ditetapkan Had maksimum Kenderaan Ditetapkan dengan kapasiti 5 tempat duduk Had maksimum Kenderaan Ditetapkan dengan kapasiti 7 tempat duduk	50,000 250,000 350,000
Perbelanjaan Perubatan Akibat Kemalangan	Setiap Orang yang Diinsuranskan di dalam Kenderaan Ditetapkan Had maksimum Kenderaan Ditetapkan dengan kapasiti 5 tempat duduk Had maksimum Kenderaan Ditetapkan dengan kapasiti 7 tempat duduk	5,000 25,000 35,000
Keracunan Makanan	Setiap Orang yang Diinsuranskan di dalam Kenderaan Ditetapkan Had maksimum Kenderaan Ditetapkan dengan kapasiti 5 tempat duduk Had maksimum Kenderaan Ditetapkan dengan kapasiti 7 tempat duduk	200 1,000 1,400
Yuran Ambulans Tempatan	Setiap Orang yang Diinsuranskan di dalam Kenderaan Ditetapkan Had maksimum Kenderaan Ditetapkan dengan kapasiti 5 tempat duduk Had maksimum Kenderaan Ditetapkan dengan kapasiti 7 tempat duduk	300 1,500 2,100
Perbelanjaan Penghantaran Pulang Jenazah	Setiap Orang yang Diinsuranskan	5,000
Kehilangan Telefon Bimbit akibat Kecurian Ragut/Rompakan	Setiap Orang yang Diinsuranskan	500
Perlindungan e-Dompot/Dompot Digital	Setiap Orang yang Diinsuranskan	200
Kehilangan Kad Kredit	Setiap Orang yang Diinsuranskan	200
Pembatalan Perjalanan	Setiap Orang yang Diinsuranskan	200
Gangguan Perjalanan* Tunda akibat Kerosakan Kenderaan Perbelanjaan Pembaikan Kecil Di Tepi Jalan Pengangkutan Alternatif Lebih Sewa Kereta	Setiap Kenderaan Ditetapkan Setiap Kenderaan Ditetapkan Setiap Kenderaan Ditetapkan Setiap Kenderaan Ditetapkan	200 200 200 1,000

\*Orang yang Diinsuranskan yang memegang polisi Jom Lokal Travel dan polisi AXA lain yang berkuat kuasa akan menikmati had dua kali ganda

## Jadual Premium

Band Harian	Premium (RM)		
	Individu	Sehingga 5 Penumpang dalam satu kereta	Sehingga 7 Penumpang dalam satu kereta
1 - 3	10	35	50
4 - 6	15	53	75
7 - 9	20	70	100
10 - 12	25	88	125
13 - 15	30	105	150

Nota: Semua polisi tertakluk pada Cukai Perkhidmatan 6% dan duti setem.

### Kawasan Perjalanan

Untuk perjalanan domestik di Malaysia.

## Daftarlah untuk Jom Lokal Travel hari ini!

Untuk maklumat lanjut, hubungi ejen anda atau

Talian Khidmat Pelanggan AXA (603) 2170 8282 Waktu Operasi: 8.30am hingga 5.30pm (Isnin hingga Jumaat kecuali cuti umum)

AXA Affin General Insurance Berhad (197501002042)

Ground Floor Wisma Boustead 71 Jalan Raja Chulan 50200 Kuala Lumpur

☎ (603) 2170 8282

📠 (603) 2031 7282

✉ customer.service@axa.com.my

🌐 www.axa.com.my

Risalah ini bukan satu kontrak insurans. Terma, syarat dan definisi yang tepat dinyatakan dalam polisi insurans.

Sekiranya terdapat perbezaan di antara Bahasa Inggeris dan Bahasa Malaysia, maka versi Bahasa Inggeris adalah dianggap muktamad.

Nota Penting:

1. Sila baca Risalah ini sebelum anda membuat keputusan untuk membeli Polisi Insurans Jom Lokal Travel. Pastikan juga anda telah membaca terma-terma dan syarat-syarat am yang terdapat pada Lembaran

Pendedahan Produk.

2. Anda hendaklah membaca dan memahami polisi insurans ini dan berbincang dengan pengantara insurans anda atau hubungi terus kami untuk keterangan lanjut.